
Zápis z 6. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 21. 10. 2022
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Klimtová, Kočárník, Koller,

Krpenský, Kubík, Kyncl, Miltner (dříve Szeles), Nováková, Roztočil, Štěpán, Voves
Omluveni: Froš, Rezek, Sláma, Špetlík
Nepřítomni: Makešová, Nekovář
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Sobotíková (proděkan pro

studium), Kočí (proděkan pro informační technologie), Mráz (tajemník FEL)
Předsedající: Habala, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 6. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 5. řádného zasedání AS FEL
3. Schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v BSP (MSP) na ČVUT FEL v akad. roce

2023/2024 a jejich anglické verze (doc. Sobotíková, doc. Jakovenko)
4. Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení do BSP (MSP) v akad. roce 2023/2024

(doc. Sobotíková, doc. Jakovenko)
5. Schválení změny Organizačního řádu ČVUT FEL - přílohy č. 1 Statutu ČVUT FEL

(Ing. Mráz)
6. Různé

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování

Začátek zasedání: 9.22

9.22
Ad 1. Schválení programu 6. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.23
Ad 2. Schválení zápisu z 5. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.

9.24
Ad 3. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech na ČVUT FEL
vyučovaných v českém jazyce v akad. roce 2023/2024

Sobotíková z pozice proděkanky pro bakalářské studium představila hlavní změny v Podmínkách
pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech na ČVUT FEL vyučovaných v českém
jazyce v akad. roce 2023/2024 – zánik kombinované formy studia a reorganizaci struktury
dokumentu. Habala z pozice mluvčího pedagogické komise (PedKom) podpořil za PedKom znění
tohoto dokumentu stejně jako magisterské varianty. Byl poskytnut pro dotazy, kterého nikdo z
přítomných nevyužil.
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Usnesení 6/1: AS FEL schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních
programech na ČVUT FEL vyučovaných v českém jazyce v akad. roce 2023/2024.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Podmínky byly schváleny.

Jakovenko z pozice proděkana pro magisterské studium a představil hlavní změny Podmínkách pro
přijetí ke studiu v magisterských studijních programech na ČVUT FEL vyučovaných v českém
jazyce v akad. roce 2023/2024 – prominutí přijímacího řízení pouze dokončil-li student předchozí
stupeň studia v předchozích třech letech. Pedagogická komise návrh podporuje. Byl poskytnut pro
dotazy, kterého nikdo z přítomných nevyužil.

Usnesení 6/2: AS FEL schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v magisterských studijních
programech na ČVUT FEL vyučovaných v českém jazyce v akad. roce 2023/2024.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Podmínky byly schváleny.

Byl poskytnut pro dotazy k anglickým variantám dokumentů, kterého nikdo z přítomných nevyužil.
Pedagogická komise podporuje návrh i s ohledem na to, že se dokument projednával již na jaře.

Usnesení 6/3: AS FEL schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních
programech a magisterských studijních programech vyučovaných v angličtině na ČVUT FEL
v akad. roce 2023/2024 - Conditions for Admission to the Bachelor’s and Master‘s Degree
Study Programs in English at CTU FEE for the Academic Year 2023/2024.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Podmínky byly schváleny.

Ad. 4. Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení do BSP (MSP)
Byl poskytnut prostor pro dotazy k oběma variantám směrnice, kterého nikdo nevyužil.
Pedagogická komise podporuje oba dokumenty.

Usnesení 6/4: AS FEL projednal a podporuje Směrnici děkana pro přijímací řízení
do bakalářských studijních programech na ČVUT FEL v akad. roce 2023/2024.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Senát podporuje směrnici.

Usnesení 6/5: AS FEL projednal a podporuje Směrnici děkana pro přijímací řízení
do magisterských studijních programech na ČVUT FEL v akad. roce 2023/2024.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Senát podporuje směrnici.

9.37
Ad. 5. Schválení změny Organizačního řádu ČVUT FEL
Páta z pozice děkana vysvětlil motivaci za pro změnu dokumentu – zjednodušení a zefektivnění
funkce děkanátu, které doplnil Mráz z pozice tajemníka děkana. Dosud byla vnitřní struktura (tj.
oddělení) děkanátu součástí Organizačního řádu ČVUT FEL a změna této struktury (např.
zánik/vznik oddělení) vyžadovala změnu organizačního řádu, kterou bylo třeba nechat schválit AS
ČVUT. Navrhovaná změna přesouvá popis struktury děkanátu do organizačním řádu děkanátu a
tedy již nevyžaduje proces schvalování AS ČVUT. Podobným způsobem je vnitřní struktura
děkanátu řešena například na FJFI.

Kyncl přednesl připomínky k formulaci funkce studijního oddělení a zřizování dalších oddělení
děkanem. Senát souhlasí se změnami v organizačním řádu pokud dojde k úpravě formulací
přednesených Kynclem.

Usnesení 6/6: AS schvaluje změnu Organizačního řádu ČVUT FEL.
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – AS FEL změnu schvaluje.
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9.47
Termín příštího zasedání bude 25. 11. 2022
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Termín schválen.

9.48
Ad 6.  Různé

Páta z pozice děkana představil aktuální situaci ohledně energií; absence dodavatele pro elektrické
energie a zemní plyn, Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy (MŠMT) prý dodá dodavatele
s regulovanými cenami, čekáme na pokyny MŠMT. Očekáváme dvojnásobně vyšší ceny (nárůst z
14 mil na 32 mil). Zabýváme se efektivními způsoby snížení spotřeby. Pro zvýšení informovanosti
akademické obce (AO) plánuje vedení zpřístupnit výstupy teploty čidel v jednotlivých místech
budov energocentra plus.

Roztočil z pozice koordinátora pro úspory energií představil aktuální stav – dvě pracovní skupiny
(skupina pana Knápka a skupina doc. Vokřínek a doc. Vodrážky). Spotřeba v noci je 320 kW,
přes den narůstá na 500-600 kW.

Děkan pochválil výzkumné týmy z Karlova Náměstí za reprezentaci fakulty na festivalu Signálu,
který na základě dlouhých front oslovil širokou veřejnost. Kromě toho připomněl proběhlé setkání
absolventů po dvouleté pauze dané epidemiologickou situací. Byl poskytnut prostor dotazy.

Slovo si vzal Kyncl a poukázal na konkrétní aspekty šetření, například na vytipování IP adres
běžících počítačů nebo hlavní velké odběratele energie v rámci fakulty. Páta kvituje tyto
připomínky. Roztočil chválí ochotu a vstřícnost pracovníků Technicko-provozního oddělení (TPO),
Střediska výpočetní techniky a informatiky (SVTI) a společnosti Energocentrum plus při jednáních
o energetických úsporách na FEL.

Kyncl se dotazuje na studenty ze zahraničí a jejich pouze distanční výuku spojenou s nepřítomností
v ČR. Jakovenko přislíbil se touto podezřelou situací zabývat.

Havlíček z pozice mluvčího komise pro rozvoj poukázal na zápis z komise pro rozvoj a vyzval
ke sběru připomínek k novému KOSu s ohledem na nadcházející schůzku s Ing. Kubínem z
Výpočetního a informačního centra (VIC) ČVUT.

Voves se ptá na vracení prostředků na základě auditu. Páta seznámil AS FEL s pozadím a vysvětlil
původ v nejasnostech v podmínkách čerpání, které ČVUT vyjasnilo s MŠMT. Mráz doplnil, že
do roku 2022 je vše vyřešeno, od roku 2022 je potřeba modifikovat způsob čerpání dotací. Vedení
FEL se pokusí proces co nejvíce zjednodušit.

Habala představil postup přípravy voleb. Volební komise funguje, předsedou je Svatoš. Proběhlo
předvádění nového informačního volebního systému VIC ČVUT, který má sice technické
nedostatky, nicméně jeho schopnosti je převyšují. Původ technických komplikací je znám a bylo
přislíbeno jejich vyřešení do voleb.

10.19
Usnesení 6/7: AS FEL ustanovuje předsednictvo volební komise pro následující volby do AS
FEL ve složení: Svatoš (předseda), Deckerová (místopředsedkyně) a Habala (místopředseda).
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Předsednictvo bylo schváleno.
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Zasedání skončilo ve 10.20

7. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 25. 11. 2022
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování

Usnesení

Celé jméno
Usnesení
6/1

Usnesení
6/2

Usnesení
6/3

Usnesení
6/4

Usnesení
6/5

Usnesení
6/6

Usnesení
6/7

Jan Faigl Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Karel Fliegel Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Denis Froš --- --- --- --- --- --- ---

Petr Habala Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Radek Havlíček Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Pavel Hrzina Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Vladimír Janíček Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Markéta Klimtová Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Petr Kočárník Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Jan Koller Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Antonín Krpenský Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Jiří Kubík Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Jan Kyncl Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Michaela Makešová --- --- --- --- --- --- ---

František Nekovář --- --- --- --- --- --- ---

Kateřina Nováková Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Bohuslav Rezek --- --- --- --- --- --- ---

Jaroslav Roztočil Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Jakub Sláma --- --- --- --- --- --- ---

Marek Szeles Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Radim Špetlík --- --- --- --- --- --- ---

Petr Štěpán Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Jan Voves Pro Pro Pro Pro Pro Pro Pro

Celkem Pro 17 17 17 17 17 17 17

Celkem Proti 0 0 0 0 0 0 0

Celkem Zdržel se 0 0 0 0 0 0 0
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